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Wissenschaftliche Elektronik GmbH • Am Eichberg 5• D-66440 Blieskastel 

December 11, 2020 
2020年12月11日 
 

Letter of Authorization 
授权书 

 

This is to certify that we, WissEI - Wissenschaftliche Elektronik GmbH, with corporate 
headquarters located in 5 Am Eichberg, D-66440, Blieskastel, Germany have appointed 
Beijing Sentinain Technology Inc. (Tax No.:  91110108785516233X) as authorized sole 
distributor in the Peoples’ Republic of China. 

兹证明，我们WissEI公司（Wissenschaftliche Elektronik GmbH）, 总部位于德国布列斯
卡斯特尔，已授权北京盛田嘉源科技有限公司(税号:  91110108785516233X)为中华人民
共和国的独家经销商。 
 
Company: Beijing Sentinain Technolgoy Inc.  
Add: Rm208、210, Kequn Plaza xi, Xueyuanlu 30#, Haidian District, Beijing, 100083, PRC. 
Tax No.: 91110108785516233X 
公司信息：北京盛田嘉源科技有限公司 
地址：中国，北京，海淀区，学院路30号科群大厦西楼208、210室 100083 
税号：91110108785516233X 
 
Beijing Sentinain Technology Inc. is the approved representative in the People’s Republic of 
China with regards to marketing, sales, warranty and maintenance service of our systems, 
Beijing Sentinain Technology Inc. is entitled to participate in tenders and negotiate on prices 
and sign documents (Quotations, Warranty Declarations, Contracts, Authorization documents 
etc.) and provide services on behalf of WissEI instruments and spectrometers. 
北京盛田嘉源科技有限公司是经批准的在中华人民共和国从事市场营销，销售，保修

和维修服务的代表。北京盛田嘉源科技有限公司有权代表WissEI公司参与投标、价格
谈判、签署文件（报价单、保修声明、合同、授权文件等）并提供服务。 
 
This distributorship will continue until written notice of termination from WissEI is made. 
该经销权长期有效，直到WissEI公司发出书面终止通知为止。 
 
Yours sincerely 
致敬 
 
 
 
 
 
Dr. Horst Engelmann 
WissEI - Wissenschaftliche Elektronik GmbH 
Dezember 11, 2020 
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